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Zápisnica 

z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke 

dňa 29.06. 2015 

 

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka 

Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková 

 

Prítomní poslanci OZ: Miroslav Brtko,  MVDr. Vladimír Hatala,  Ing. Edita Homolová, 

Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela Pongráczová od 16.52 hod.,  

Ing. Michal Švento 

Ospravedlnený: Mgr. Peter Brtko 

Prizvaná:  Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ  

 

Návrh programu rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 

zapisovateľa a overovateľov zápisnice,  schválenie programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva 

2. Kontrola uznesení 

3. Záverečný účet Obce Likavka za rok 2014  

4. Správa o výsledkoch kontroly za obdobie od 15.4.2015 do 29.6.2015 

5. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Likavka na II. polrok 2015 

6. Informácie starostu obce 

7. Interpelácie poslancov 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

K bodu č.1: Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Marián Javorka. Privítal 

prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 7. volebnom období bolo riadne a včas zvolané 

v zmysle § 13 odst. 4/ písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov, je uznášania schopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná 

väčšina poslancov OZ. Starosta obce navrhol p. Mariána Mliečka za predsedu návrhovej 

komisie, Ing. Michala Šventa a p. Miroslava Brtka za členov návrhovej komisie. Starosta obce 

otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie. Hlasovanie: 8-0-0 

Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ, za overovateľov 

zápisnice p. Máriu Mravcovú a p. Daniela Kríža. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. 

Hlasovanie: 8-0-0 

Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. Bez diskusie. 

Hlasovanie: 8-0-0 

Návrh  uznesení predložil Ing. Michal Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 46/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. 

Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 
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OZ prijalo uznesenie č. 46/2015-7 b). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. 

Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 46/2015-7 c). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. 

Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 2: Kontrola uznesení 

Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ vykonala hlavná kontrolórka obce a konštatovala, že 

z roku 2014 a 2015 uznesenie č.16/2014 – 7 bod c), po zmene termínu  č. 35/2015 – bod b) 

bolo splnené čiastočne a uznesenie  č.  21/2014 – 7 bod d),  po zmene termínu  č. 35/2015-7 

bod b) nebolo splnené.  Z roku 2014 uznesenie OZ č. 33/2014 bod c)  nebolo splnené a na 

základe uznesenia č. 33/2014 bod d) prijaté personálne opatrenie starostu na ekonomickom 

úseku vyhodnotila ako neúčinné. 

Starosta obce oboznámil prítomných s ekonomickou analýzou dopravného prostriedku AVIA, 

ktorý by mal byť zverený OŠK Likavka. 

Diskusia: 

Poslanci diskutovali o efektívnom používaní dopravného prostriedku AVIA a konštatovali, že 

s OŠK Likavka je potrebné do 30.9.2015 uzavrieť zmluvu o nájme na uvedený dopravný 

prostriedok, ktorý môžu využívať na prepravu osôb na krátke vzdialenosti. 

Ing. Švento vyjadril nespokojnosť v dodržiavaní termínov vypracovávania najdôležitejších 

dokumentov k hospodáreniu obce a upozornil na potrebu maximálnej dôslednosti pri ich 

predkladaní obecnému zastupiteľstvu. Ing. Švento ďalej navrhol s plánom zastupiteľstiev 

pripraviť aj obsah ich rokovania v danom roku. 

Návrh uznesenia predložil Ing. Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 47/2015-7. Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. Vladimír 

Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 

Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 3:  Záverečný účet Obce Likavka za rok 2014 

Predkladateľ: starosta obce predložil Záverečný účet Obce Likavka za rok 2014, ktorý 

prezentuje výsledky rozpočtového hospodárenia obce za rozpočtový rok a majetkovú situáciu 

za účtovné obdobie a požiadal hlavnú kontrolórku o stanovisko k predloženému návrhu. 

Hlavná kontrolórka s poukázaním na nedostatky v predloženom dokumente odporučila 

obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu obce Likavka za 

rok 2014 výrokom celoročné hospodárenie schvaľuje s výhradami. 

Diskusia:  

Ing. Švento konštatoval, že ide o závažné pochybenia a odporučil čo najskôr vykonať audit 

hospodárenia obce za uplynulý rok, aby základné informácie o hospodárení obce, ako je 

prebytok rozpočtu, z čoho sa tvorí finančná rezerva využívaná na investičné akcie boli 

správne vykázané, nakoľko ide o najsledovanejšie financie súvisiace s rozvojom obce. Ďalej 

uviedol, že sa stotožňuje so záverečným výrokom kontrolórky k návrhu záverečného účtu za 

rok 2014. 

Návrhy uznesení predložil Ing. Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 48/2015-7a). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. 

Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 48/2015-7b). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. 

Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 
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OZ prijalo uznesenie č. 48/2015-7c). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. 

Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 48/2015-7d). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. 

Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 4:  Správa o výsledkoch kontroly za obdobie od 15.04.2015 do 29.06.2015 

Predkladateľ: hlavná kontrolórka obce Mgr. Janka Pavlíková podala správu o výsledkoch 

kontroly, ktorú vykonala v súlade s plánom o kontrolnej činnosti na prvý polrok 2015 na 

Obecnom úrade v Likavke. Kontrolované boli výdavky a finančné operácie obce Likavka za 

druhý polrok 2014 na úseku tovarov a služieb, ďalej plnenia opatrení prijatých na odstránenie 

nedostatkov zistených pri kontrolách za obdobie od druhého polroka 2012 do konca roku 

2014 a kontrola zákonnosti, účinnosti, účelnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri hospodárení 

a nakladaní s nehnuteľným majetkom obce Likavka za rok 2014.  

Diskusia: 

Starosta obce uviedol, že na kontroly vykonané hlavnou kontrolórkou obce od druhého 

polroka 2012 do konca roka 2014 nevypracoval písomné správy o prijatých opatreniach na 

nápravu nedostatkov a vyjadril presvedčenie, že v predmetnej veci bude konať. 

Návrh uznesenia predložil Ing. Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 49/2015-7. Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. Vladimír 

Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 

Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 5:  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Likavka na druhý polrok 

2015 

Predkladateľ: hlavná kontrolórka Mgr. Janka Pavlíková predložila zastupiteľstvu návrh plánu 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na druhý polrok 2015, ktorý bol zverejnený aj na 

úradnej tabuli obce dňa 09.06.2015. 

Diskusia: 

Poslanci diskutovali o navrhnutej kontrolnej činnosti a súhlasne vyjadrili spokojnosť 

s predloženým návrhom. Ing. Švento uviedol, že je potrebné aktualizovať VZN obce 

a zverejňovať poskytnuté dotácie. 

Návrh uznesenia predložil Ing. Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 50/2015-7. Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. Vladimír 

Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 

Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 6:  Informácie starostu obce 

V úvode sa vyjadril k úlohám z predchádzajúceho zastupiteľstva a uviedol, že priestory okolo 

supermarketu COOP Jednota sú pravidelne čistené aktivačnými pracovníkmi obce a na 

komunikácii III. triedy – ulica Kačkova je zakázaný prejazd vozidiel zo zákona.  

Starosta obce informoval OZ o uskutočnených podujatiach a dianí v obci a o účasti starostu na 

akciách mimo obce: 

23.04.2015 – RTVS Banská Bystrica natáčala reláciu o našej obci - Zvony nad krajinou, ktorá 

mala premiéru na rádiu Regina 17.05.2015, 

11.05.2015 – slávnostné podujatie ku dňu matiek v KD Likavka, 

15. – 17.05.2015 – družobná návšteva folklórnej skupiny Likava v Slatiňanoch – ČR, 

12. – 14.05.2015 – družobná návšteva žiakov a pedagógov z Hlučína – ČR v našej základnej 

škole, 
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05. - 07.06.2015 – celoslovenská prehliadka detských folklórnych súborov Pod Likavským 

hradom, 

10.06.2015 – návšteva cykloturistov opäť po roku v Likavke - Via Magna, 

16.06.2015 – konzultácia k projektu rekonštrukcie verejného osvetlenia, 

18.06.2015 -  konzultácia na Krajskom stavebnom úrade v Žiline – príprava výstavby 

bytovky. 

Práce v obci: 

- materiálno-technické zabezpečenie DFF,  

- postupný prechod na FULL HD systém v kamerovom systéme obce, 

- inštalácia umývačky riadu v školskej jedálni, zakúpenie výkonnej kosačky 

- rekonštrukcia elektrických rozvodov, úprava vonkajších a vnútorných priestorov budovy  

v areáli OŠK, 

- výstavba chodníka ku vstupu do starého cintorína, 

- čistenie potoka Kopanica – (pri kostole), 

- dažďová kanalizácia – ulica Pod Paračkou, 

- z dôvodu zastavenia razby tunela diaľnice D1 sa pripravuje zmena ÚPN obce.  

Plánované podujatia: 

Stredoveké hradné dni, Memoriál vdp. Kornela Brtku, Memoriál Štefana Rišu, zraz 

cykloturistov Okolo Liptova, 21. - 23.08.2015 - kultúrne a športové podujatie v areáli OŠK 

v rámci programu „Európa pre občanov“. 

Informácie z obecného úradu: 

29.06.2015 – zložila sľub matrikárky p. Eva Matúšková a od 01.07.2015 bude vykonávať 

funkciu zástupkyne matrikárky. 

Od 01.07.2015 bude účinná smernica pre zamestnancov obce o vybavovaní podnetov 

súvisiacich s oznamovaním proti spoločenskej činnosti. 

Diskusia:  

Ing. Švento uviedol, že je potrebné neodkladne určiť investičné priority obce, informovať OZ 

o výške rezervného fondu a následne rozhodnúť o investíciách na najbližšie obdobie, 

k rekonštrukcii verejného osvetlenia v obci vyjadril zamietavé stanovisko. Pán Brtko sa 

zaujímal o aktuálne informácie k výstavbe bytovky. Starosta uviedol, že bytovka by mala byť 

dvojpodlažná s počtom 24 bytových jednotiek. 

Ing. Švento sa pochvalne vyjadril k organizácii DFF, osobne sa zúčastnil družobnej návštevy 

v meste Slatiňany, ktorú hodnotil veľmi pozitívne, ďalej uviedol, že výstavba sociálnych 

bytov v obci je veľmi zaväzujúca pre obec z hľadiska jej prevádzky a údržby. 

V rámci diskusie poslancov k rekonštrukcii verejného osvetlenia ich starosta vyzval, aby 

prejavili svoj názor hlasovaním. Hlasovalo sa o vstupe do projektu na rekonštrukciu verejného 

osvetlenia, kde by sa obec podieľala na spolufinancovaní.  

Hlasovanie: 1-7-0 (za: MVDr. Vladimír Hatala, proti: Miroslav Brtko, Ing. Edita Homolová, 

Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal 

Švento, zdržali sa: nikto). 

Návrh uznesenia predložil Ing. Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 51/2015-7a). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. 

Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 7:  Interpelácie poslancov 

Ing. Michal Švento poukázal na neusporiadané parkovanie osobných motorových vozidiel 

pred predajňou farby – laky a pri bytovke na ulici Železničnej a situáciu označil ako 

neúnosnú.  
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OZ prijalo uznesenie č. 52/2015-7. Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. Vladimír 

Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 

Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 8:  Diskusia 

Ing. Pongráczová upriamila pozornosť na problém so zaplavovaním záhrady rodiny 

Šalplachtovej z dôvodu zaneseného potoka a na prerastajúci strom do elektrického vedenia na 

ulici Mlynskej. Ing. Homolová požiadala o úpravu chodníka pred kostolom.  

Návrh uznesenia predložil Ing. Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 53/2015-7. Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, MVDr. Vladimír 

Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 

Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 9: Záver 

Starosta obce ukončil rokovanie OZ o 22.30 hod. a poďakoval  všetkým prítomným  za účasť. 

 

 

Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Maria M r a v c o v á, v. r.        Ing. Marián J a v o r k a, v. r.                 Daniel K r í ž o, v. r.  

    overovateľ         starosta obce               overovateľ 

 


